
Schriftelijke vragen mobiele bereikbaarheid  
 
De fracties van DSSW en STERK Westerveld zijn van mening dat de mobiele bereikbaarheid 
binnen de grenzen van de gemeente Westerveld verre van optimaal is. 

Sterker nog de gemeente Westerveld vertoont veel "witte oppervlakte" waar dus geen 
mobiel bereik is. (dit is niet uitsluitend van toepassing binnen onze 2 nationale parken)   

Ook wil Westerveld  o.a. aantrekkelijk  blijven als fiets en wandelgemeente, waarbij mobiele 
toepassingen om geografische informatie (routes en bijzondere plekken) hedendaags veel 
gebruikt worden door bezoekers van onze gemeente. 

Ook  andere technieken zoals  AR (Augmented Reality) en VR (Virtual Reality) zullen steeds 
meer  worden ingezet om  de aantrekkelijkheid om in onze gemeente te recreëren te 
vergroten.  

Dus is een goede  bereikbaarheid nu en in de nabije toekomst van belang voor zowel onze 
inwoners, onze recreatiebedrijven en de bezoekers van onze gemeente. 

Daarom stellen wij het college de volgende vragen: 

1. Is het college ook van mening dat mobiele bereikbaarheid/communicatie van belang 
is voor de aantrekkelijkheid  voor zowel inwoners, bedrijven alsook bezoekers van 
onze gemeente? 

2. Is het college het eens met ons dat de mobiele bereikbaarheid in principe een 
verantwoordelijkheid is van gemeente en de Telecom bedrijven. Zo ja; wat kan en 
gaat het college dan doen om de mobiele bereikbaarheid in de nabije toekomst 
dekkend te krijgen?  

3. Zijn er momenteel vergunningaanvragen voor het plaatsen van zendmasten en wat is 
de tijd tussen aanvraag en het uiteindelijk verlenen van deze vergunning? 

4. Zijn er de afgelopen jaren vergunningen voor zendmasten geweigerd door de 
gemeente Westerveld? 

5. Ziet het college mogelijkheden om het plaatsen van zendmasten door Telecom 
bedrijven aantrekkelijker te maken? 
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